
        
 

Panningen, 31 december 2021 

 

Vragen ex artikel 38 onveilige verkeerssituatie Roggelseweg bocht Egchel 

Geacht college, 

Verkeersveiligheid is een belangrijk aandachtspunt in onze gemeente, in de begroting zijn er dan ook 

meerdere miljoenen gereserveerd voor de herinrichting van wegen. Al geruime tijd uit de 

gemeenteraad zijn zorgen over de verkeerssituaties op de N562 Roggelseweg bij Helden. Een 

werkgroep bewoners uit Helden is hier ook al jaren mee bezig. Het gaat om een ontsluitingsweg met 

veel doorgaand verkeer en waar ook veel voetgangers en fietsers oversteken.  

Het gesprek wordt gevoerd met de provincie aangezien dit om een provinciale weg gaat. Tot nu toe 

wordt dit nog niet voortvarend opgepakt door de provincie en heeft het college op d.d. 16 november 

2021, in opdracht van de raad, een dringend verzoek verstuurd aan de provincie om onder meer de 

verkeersknelpunten op de Molenstraat/Roggelseweg op te pakken.  

 

VVD Peel en Maas heeft vragen van inwoners ontvangen om nog een extra knelpunt, de 

onoverzichtelijke bocht van de Roggelseweg bij Egchel, op te nemen. Deze werd ook benoemd in een 

artikel in de Limburger d.d. 28 december. Hier zijn in 2007 dodelijke slachtoffers gevallen. Alleen al in 

de laatste vier maanden hebben hier vier ongelukken plaatsgevonden. Omwonenden geven aan dat 

er veel te hard wordt gereden en maken zich ernstige zorgen.  

De VVD Peel en Maas wil niet wachten totdat er weer dodelijke slachtoffers zijn te betreuren en 

daarom hebben we de volgende vragen aan u: 

 

1.  Bent u op de hoogte van deze verkeerssituatie en met het toenemende aantal ongelukken op 

 deze plek? 

2.   Bent u bekend met het feit dat de lichtgevende borden die op die plek staan niet meer 

werken? Zoja, bent u van plan om deze op korte termijn weer in werking te stellen? 

3.  Is er een reactie binnengekomen op de brief van d.d. 16 november naar de provincie met de 

overige knelpunten op deze route?  

4.  Kan dit verkeersknelpunt nagestuurd worden naar de provincie als urgent actiepunt? 

5. Kan er een snelheidsmeting worden gedaan op dit punt om te bekijken of inderdaad de hoge 

snelheid van de automobilisten de ongelukken veroorzaakt? 

6. Kan de gemeente zelf nog iets ondernemen om dit punt minder gevaarlijk te maken? 

Graag ontvangen wij zo spoedig mogelijk een reactie op deze schriftelijke vragen. Bij voorbaat dank. 

Namens de fractie VVD Peel en Maas, 

met vriendelijke groet, 

 

Karin Jacobs, raadslid  


